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Betreft: schriftelijke vragen inzake communicatie rondom afsluiting Boterdiep OZ Bedum  

 

Geacht college,  

Afgelopen week troffen wij een bericht in de Bedumer met als titel “Boterdiep OZ Bedum op de 

schop”. In dit krantenbericht wordt melding gemaakt van de plannen die er zijn en het feit dat er 

geen doorgaand verkeer mogelijk is voor twee maanden.  

Helaas moesten wij naderhand van diverse aanwonenden vernemen dat dit de eerste berichtgeving 

was die zij over deze afsluiting hebben ontvangen. Het is voor aanwonenden natuurlijk veel te laat 

om twee week voor een afsluiting van twee maanden via de krant te moeten vernemen dat dit nu 

gaat gebeuren! Naar wij nu hebben begrepen hebben de aanwonenden afgelopen zaterdag een brief 

ontvangen van het college. Deze brief gedateerd 23 maart 2018 maakt melding van hetzelfde feit en 

geeft op een aantal punten aan wat er gaat gebeuren. 

Ondanks het feit de aanwonenden alsnog een brief van u hebben ontvangen hebben wij een aantal 

vragen:  

- Bent u het met ons eens dat een dergelijke ingrijpende ingreep beter gecommuniceerd had 

moeten worden?  

- Hoe wordt voorkomen dat dit weer kan gebeuren?  

- Klopt het dat de herinrichting Boterdiep OZ niet overlegd danwel besproken is met direct 

aanwonenden? 

- Is er een omleidingsplan opgesteld en besproken met grote gebruikers als o.a. 

FrieslandCampina Domo? Inwoners van Bedum maken zich hier zorgen om.  

Alvast dank voor uw beantwoording.  

Namens de fractie van de ChristenUnie Bedum 

 

Bernd de Jong 


